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Protokól nr XLl2010

z sesji Rady Gminy Myslakowice, która odbyla sig dnia 26 lutego 2010r. w sali
konferencyj nej UrzEdu Gminy.

Porz4dek obrad:
l. Otwarcie sesji.
2. Informacj a W ójta z pracy migdzy sesj ami.
3. Informacj a Przewodniczecej Rady z pracy migdzy sesjami.
4. Interpelacj e, zapytania i wnioski.
5. Dzialalnoéó Agencji Nieruchomoici Rolnej Skarbu Pañstwa, Oddzial Terenowy

we Wroclawiu na terenie gminY:
- sposób uZ1'tkowani a nieruchomoÉci,
- problemy zwi4z ane z przekazaniem nieruchomoéci do zasobu gminy.

6. Funkcjonowanie KSWiK - p rzylEczenia do sieci kanalizacyjnej osób ftzycznych
i podmiotów gospodarczych.

7. Realizacja planów rozwoju miejscowoScr:
- finansowanie zadaí zapisanych na lata 2007 - 2013 w Planach Odnowy
Miejscowoéci - harmonogram zadaú.

8. Podjqcie uchwal w sprawie:
- zrlan w budZecie gminy.
- szczególowych zasad i trybu um arzania wierzt4elnoéci j ednostek
organizacyjnych Gminy Myslakowice.

- wrazenra zgody na nieodplatne nabycie na wlasnoéó Gminy Myslakowice
nieruchomoSci stanowi4cej wlasnoSó Skarbu Paústwa,

- zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych
- nieodplatnego nabycia nieruchomosci do zasobów Gminy Myslakowice
- przystqpienia do opracowania ,,Planu urz4dzeniowo-rolnego Gminy
Myslakowice"

- uchylenia uchwaly Rady Gminy Myslakowice nr 241/XXXII/09 z dnia
30.06.09 wls zamiany dziatek.

9. Odpowiedzi na interpelacje, zaplania i wnioski.
10. Wolne wnioski i informacje.
I L Zamkniqcie sesji.

O godz. 12.00 Przewodnicz4ca Rady Gminy Maria Kuczaj otworzyla XL sesjE rady
stwierdzajqc,2e w sesji uczestniczy wymagana iloÚó radnych wobec czego obrady sesji s4
prawomocne / lista obecnoéci w zalqczenit /.
Nastqpnie Przewodnicz4ca zwróclLa siE z zapytaniem, czy ktoS z radnych wnosi uwagi do
protoliotu z poprzedniej sesji - uwag nie wniesiono, protokól zostal przyjEfy przy 13 gtrosach

za.

Przewodnicz4ca przedstawila planowany porz4dek obrad i zwrócila si9 z zapylaniem czy ktoé
wnosi uwagi do przedstawionego porz4dku obrad
/ na sa19 obrad przybyl radny Ireneusz Suchecki /
Radny Jerzy Cieélik poinformowal,2e przedstawiciele zL ,,orzel" wytazili chEó spotkania
z l:adnymi i zglosil wniosek o wprowadzenie pod obrady rady punktu dotycz4cego s¡uacji
finansowej ZL,,OrzeL" -wruosek zostal ptzylEty przy 1'4 glosach za.



Wójt Gminy zloZyl wniosek o wprowadzenie pod obrady rady dwóch projektów uchwal w/s:
- wydzierzawienia nieruchomoóci stanowi4cych wlasnoSó Gminy Myslakowice na czas
oznaczony powyZej 3 lat wnios ek zostaL przyjEty przy 14 glosach za i 1 glosie
wstrzymuJ 4cym,
- w sprawie zmian do whwaLy nr 292|XXXV[V09 z dnia 29.12.2009r. w sprawie wyrazenra
zgody na sprzedaZ zbonifrkat4 nieruchomoÉci stanowi4cej wlasnoéó Gminy Myslakowice
polozonej przy ul. Polnej w Myslakowicach w granicach dzialki nr 459/1 o powierzchni
0,0487 ha na rzecz uZytkownika Spóldzielni Mieszkaniowej ,,Elektrim-Myslakowice"
z siedzibE w Myslakowicach - wniosek zostal przyjgty przy 1.3 glosach za i I glosie
wstrzymuj4cym.
Porzqdek obrad, po wprowadzeniu poprawek, zostal pzyjQty przy 14 glosach za.

Ad.2.
Wójt Gminy Zdzislaw Piet¡owski zlo2yl informacjE z pracy mipdzy sesjami.
Wójt zajmowal sig m. innymi nastQpuj4cymi tematami:
- proj ektami uchwal rady,
- protokolami komisji rady,
- wydaniem zarz4dzei,
- decyzj ami o warunkach zabudowy,
Wójt poinformowal 2e:
- trwa procedura przetargowa w przetargu nieograniczonym na budowg boisk
wielofunkcyjnych ,,Moje Boisko Orlik 2012",
- wyloniono wykonawcg w pzetargu pn. wykonanie dokumentacji projektowej i wykonanie
robót budowlanych i instalacyjnych na system grzewczy oparty na pompach ciepla dla
potrzeb SP ZOZ i GOPS
- przyjQto informacjg dotyczqcqrealizacj i Planów Odnowy MiejscowoSci w Gminie
Myslakowice,
-. ogloszono przetarg na wybór dzier2awcy lokalu uZytkowego w tr-omnicy przy ul.
Swierczewskiego 1 10,
- zgloszono potrzebp organizacji ksztalcenia przedszkolnego dla dzieci zamteszkalych'
w poszczególnych obwodach szkolnych ze szczególnym uwzglEdnieniem rejonu Karpnik
i okolic, podajEc moZliwoéó zorganizowar-ria takiej placówki w szkole w Karpnikach,
- podpisano z miastem Jelenia Góra porozumienie z zakresu lokalnego transportu zbiorowego
29.01.2010 - Kowary Jelenia Struga - uroczysty odbiór inwestycji KSWiK wykonanych na
terenie Kowar i Myslakowic,
3.02.2010 - Wrociaw - odbiór promesy , kwota 400.000 21. na usuwanie skutków powodzr.
8.02.2010 - Zarzqd - Oddzial KSWiK Myslakowice - zaloZenia do taryf na wodE i écieki.
9.02.2010 - spotkanie z Nadleéniczym P. Szumowskim w temacie przejqcia gruntów pod
drogg w Bobrowie oraz remontu dróg uszkodzonych w czasie wywozu drewna
19.02.2010 - Szklarska PorEba - konwent wójtów i burmistrzów
22.01.2010 - tzgodnienia dotycz4ce projektu regulacji Bobru
25.02.2010 Wroclaw, Urz4d Marszatkowski sprawy zwi4zane z opiek4 spoleczn4
i zar z4dzaniem kryzysowym
Zastppca Wójta poinformowal o rozmowach dotycz4cych ograniczenia kursów
autobusowych.

Ad. 3.
Przewodnicz4ca Rady Gminy zloZyla informacjE z pracy migdzy sesjami:
29.01.2010 - Hotel Jelenia Struga Kowary - seminarium KSWiK etap I - uroczysty odbiór
inwestycji wykonanych na terenie Kowar i Myslakowic,



6.02.2010 - GOK Myslakowice - uroczystoSó Dnia Dziadka i Babci
12.02.2010 - final gminnego konkursu piosenki karaoke - u dziat wzi$ radny Pan Józef
Niziolek
1 5.02.2010 - udzial w posiedzeniu Komisj i O5wiaty i Zdrowta
16.02.2010 udzial w posiedzeniu Komisji Gospodarki Komunalnej, tr-adu i Porz4dku
Publicznego,
17.02.2010 - udzial w posiedzeniu Komisji Kultury, Sportu, Turystyki i Agroturystyki
22.02.2010 - spotkanie z radc4prawnym w/s zmian w ustawie o samorz4dzie gminnym
22.02.201.0 debata poÉwigcona wspólpracy migdzy gmin4 i podmiotami funkcjonuj4cymi na
jej terenie w zak¡esie ochrony przyrody oraz rozwoju infrastruktury technicznej
23.02.2010 - udzial w posiedzeniu Komisji Bud2etu i Finansów
23.02.2010 udzial w spotkaniu z soltysami
24.02.2010 - zebranie zarzqdu stowaÍzyszenia,,Lomniczanie"
25.02.2010 - posiedzenie Rady Soleckiej w {-omnicy
Praca w biurze rady w 10 dniach.

A d . 4 .
Interpelacje, zapltania i wnioski
Radna Maria Szorkin - interpelacja
1l dolyczy informacji wójta z pracy miedzy sesjami, radna wnosi aby informacjE umieszczaó
w internecie oraz v,¡ gazetce,,Okolice" aby mieszkaricy gminy mogli siE z tym zapoznaÓ'
2l mieszkahcy ul. Czerwony Dworek dzigkujqza odSnieZanie i za ustawienie tablicy
informacyjnej i zwracaj4 sig z proSb4 aby na tablicy umieszczaó ogloszenia urzEdowe.

Radna Janina Radomska - czyjest szansa aby zakres czynnoéci, który l4czy siQ ze sprawarni
ochrony irodowiska i ekologii skoncentrowaó na jednym stanowisku pracy co ulatwi
zalatwianie spraw.

Ad. 5. DzialalnoSó Agencji NieruchomoSci Rolnej Skarbu Paústwa.
Wójt Gminy poinformowal, ze zoslal przygotowany wykaz dzialek do przejgcia w zasoby
komunalne od Agencji NieruchomoSci Rolnych, niezaleanie od tego gmina jest równieZ
zainteresowana przejqciem lokali mieszkalnych
w posiedzeniu sesji uczestniczyl przedstawiciel ANRSP Pan Kazimierz Matkowski, który
poinformowal, 2e Agencja moZe przekazaó nieodplatnie maJqlek narzecz gminy, koszty
zwiqzane z przekazutiem pokrywa gmina. Wniosek gminy musi byó zgodny
z przeznaczeniem w planie b4dZ studium, maj 4tek musi byÓ wykorzystany na cele statutowe:
budowa dróg, boisk, cmentarzy, szkól itp.
w dyskusji radni poruszyli 2e Agencja Nieruchomosci Rolnych SP nie przejawia dbaloéci o
grunty poloZone na terenie gminy a dzietlawy przedstawiaj4 wiele do Zyczenia:
- dawny ZMIT w Wojanowie - karygodny sposób dzierzawy - brak nadzo¡u nad

dzierlawcami, budynki to rudery, ruiny groZ4ce zawaleniem, grunty nie koszone'
- Myslakowice / obok posesji P. Gierof - grunt okolo 6 ha, teren nie koszony od kilku lat, kto

fo dzierlaw| kto bierze doplaty z Unii, czy dzierLawca, czy Agencja.
- grunty w tr-omnicy dzier2awione przez Pani4 von Küster - na pola uprawne Pani von Küster

wywiozla wiele ton gmzu, rozplantowaia twierdzqc, ze wykonala écieZkQ widokow4 dla

turystów.
poásumowujqc dyskusjg PanKazimierz Matkowski stwierdzil, 2e Agencja posiada tak wiele

nieruchomoSci, 2e nie jest w stanie dopilnowaó, aby kaadabyla wlaéciwie uz)'tkowana

i zagospodarowana. wlasciwym by bylo aby nieruchomosci do 1 bqd22 ha przesziy Ía rzecz

smin.



Ad. 6.
Na sesjE rady przybyli przedstawiciele zL ,,orzel" celem przedstawienia sytuacji finansowej
Spó1ki.
Prezes Spólki poinformowal, Ze Spólka byla obci4Zona duZymi kwotami z tytuhr podatku od
nieruchomosci w stosunku do Gminy Myslakowice. w 2008 roku Spólka informowala gminq
o trudnej sytuacj i finansowej i o tym, ze podatek nie moZe byó wplacany
W lecie 2009 roku zostala wszczQta przeciwko Spólce egzekucja, która zablokowala prace
firmy na 6 tygodni co bezpoSrednio przelozylo sig na spadek przychodu o okolo 800 tys. 21.,
co z kolei przelozy+o sip na opó2nienia w wyplacie wynagrodzei w stosunku do
pracowników.
Zosta+o zawafte porozumienie z gmin4 aby egzekucjE odwiesió i gmina przychylila siq do tej
proéby. Zostaio podjEte zobowi4zanie przez Spó1k9, ze 20.000 zI miesiEcznie, od miesi4ca
wrzeSnia, Spólka bqdzie wplacala do gminy. PorniEdzy wrzeéniem a grudniem Spó}ka

, przekazala gminie nie mniej niz 93.000 zl. , 30.000 zl. z frluhr realizacji porozumienia
i ponad 60.000 zl trafilo do budzetu gminy z tJtulu podniesienia kapitalu - odprowadzonych
przez Spólkg oplat skarbowych.
l1 stycznia zostala odwieszona egzekucja przeciwko Firmie, w t¡akcie prowadzenie tej
egzekucji gmina nie pozyskala zadnych Srodków finansowych, Firma 200 pracownikom nie
byla w stanie wyplació wynagrodzeñ i prawdopodobnie w przyszlym tygodniu zostanie
zgloszony wniosek o likwidacjg przedsiQbiorstwa. W tej chwili Firma jest ju2 zablokowana
3 Iydzied, koszt niezrealizowanej produkcji to kwota okolo 300-400 tys. zl.

Augustyn Wilczyiski - Firma nie wywi4zala siQ z zawartego porozumienia poniewaz z tytulu
podatku od nieruchomoSci do budZetu gminy wplynEla kwota 30.000 zl. a winna wplyn4c
kwota 80.000 zI. Pozosfale irodki to wplyw nie wynikaj4cy z pot'ozumienia.
skarbnik Gminy poinform owala, 2e na dziei 31.12.2009r. Spólka posiadala zadluZenie wobec
gminy w wysokoÉci 1.274.3'76 zl. Ta kwota nie bylaby ptzez gminE egzekwowana poniewaz
byla zainteresowana przejgciem biurowca.
Skarbnik Gminy stwierdzila,2e poroztmienie nie zostato zawüte. Ptopozycja przekazana
przez Spó1k9 byla nie do przyjEcia poniewaZ hipoteka zostala zalEta przez wierzycieli na
ogóln4 wartoÉó okolo 3 mln. 21. a Spólka nie dokonala wydzielenia tej czESci maj4tku, któr4
gmina moglaby nabyó i taka sltuacja trwa od roku czasu. Po stwierdzeniu przez gmin¿,2e
wierzycieli przybywa istnialo zagro2enie,2e gmina nigdy nie kupi obiektu dlatego
przyst4piono do egzekucj i komorniczych.
Wójt poinformowal, 2e w roku 2009 gmina nie uzyskala naleznych podatków a doplacita do
wody i Scieków Spólki kwotg 130.458 zl, w sytuacji, w której Spólka nie placila naleZnoÉci
do Karkonoskiego Systemu Wodoci4gów i Kanalizacji.
Konto ZL ,,C)rze|" zosÍalo zajqte w styczniu br. a Spólka nie wypiaca wynagrodzeú
pracownikom od listopada 2009 roku.
Wójt, ze swej strony poczyni wszelkie starania aby pracownicy mogli uzyskaÓ
wynagrodzenie.

. W roku ubieglym gmina dwuhotnie odblokowywalc¡konto Spólki.
Obecnie gmina z t1'tulu egzekucji nie uzyskuje Zadnych irodków.
Zdaniemradnych od wielu latjest prowadzona restrukturyzacja ZL ,.Orzel" polegaj4ca na
wyprzedawaniu kolejnych skiadników maj4tku. Zrzucanie niepowodzeú i winy za stan Spó}ki
na gminE jest karygodne.
Gmina zautsze bronila interesów ZL ,,Orzel" bior4c pod uwagg fakt, ze jest to miejsce pracy
dla wielu mieszkañców gminy.
Podsumowujqc dyskusjg Wójt Gminy stwierdzil, Ze nie wycofa sig z zajgcia komorniczego,
konto jest za1¡fe nie tylko przez gminq, jest wielu wierzycieli. Dzialania gminy s4 sluszne,



nale2y jednak nie zapominaó o pracownikach i wykonaó wszelkie moZliwe poczynania aby
uzyskali wynagrodzenia.
/salE obrad opuScil radny Ryszard Dwornik/
Rada Gminy poparla stanowisko Wójta przy 12 glosach za i 1 glosie wstrzymuj4cym.

Ad.7.
W posiedzeniu sesji uczestniczyl Prezes KSWiK Pan Stanislaw Dziedzic, który przsdstawil
informacjg na temat funkcjonowania Spólki, wyniku finansowego 2arck2009 oraz
prowadzonej inwestycj i.
Na terenie gminy duZo osób nie jest podlqczonych do sieci kanalizacyjnej m. innymi z tego
powodu, ze wiele przepompowni jest zakoúczona w sensie budowlanym natomiast nie
posiada zasilenia w energiE elektryczn4.
Sprawa ta toczy sig od roku z uwagi na to, 2e dzialki, na których s4usytuowane
przepompownie nie posiadajq tytulu prawnego.
Wójt Gminy prowadzi rozmowy z ANRSP o przekazanie dzialek na rzecz gminy a nastEpnie

Wdzierlawienie ich na rzecz Spólki na okres co najmniej 10-ciu lat.
Aby mieszkaniec mógl siq podl4czyó do sieci musi wyst4pió do Spólki z wnioskiem
o wydanie warunków technicznych dostawy wody i odprowadzania Scieków z budynku b4d2
obiektu.
Dla mieszkaiców gminy zostaly przygoto\.vane stosowne ulotki informacyjne w tym zakreste.

Wójt poinformowal, ze wplyn4l projekt nowej taryfy na wodE i icieki, projekt zostanie
wkrótce przedstawiony radnym.

Ad. 8.
Przewodnicz4ca poinformowala 2e femaf realizacia planów rozwoju miejscowoéci,
finansowanie zadai zapisanych na lata2007 - 2013 w Planach Odnowy MiejscowoSci,
harmonogram zadaú byl omawiany na posiedzeniu Komisji Rozwoju Gospodarczego
i Rolnictwa.
Radna Janina Radomska poinformowa\a, Ze komisja wyst4pila z wnioskiem aby wyst4pió do
Rad Soleckich o Wznaczenie zadaú priorl'tetowych do tealizacji, do kwoty 500.000 21.
a Referat Inwestycji opracuj e harmonogram realizacli zadah.
Radny Augustyn Wilczyáski zglosil wniosek o zamkniecie dyskusji w tym temacie - wniosek
zo staL pr zy j Ety j edno glo Sni e.

A d . 9 .
Skarbnik Gminy przedstawila projekt uchwaly w/s zmian w budZecie gminy
Radna Janina Radomska zglosila wniosek aby zmniejszaj4c wydatki dotycz4ce inwestycji
pozostawió kwotg 60.000 zl przewidzianqw budZecie na nowe punkty Éwietlne 6 glosów za
wnioskiem, 6 glosów przeciwnych, 1 glos wstrzymuj4cy, wniosek nie zostal rozstrzygniEty.
Wójt Gminy zgiosil wniosek aby uchwalq w/s zmian w budzecie gminy przeglosowaó jako

ostatni4 a W ójt jeszcze raz temat przeanalizuje.
przewodnicz4ca zwrócila sip do radnych o przeglosowanie zmiany porz4dku obrad zmiana
zo stala pt zy j gta jedno glo énie.

Uchwala Nr 300/XLI2OIO w sprawie okreélenia szczególowych zasad, sposobu i trybu
udzielania ulg w splacie nale2noSci pieniEZnych maj4cych charakter cywilnoprawny,
warunków dopuszczalnoéci pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga stanowiÓ
bEdzie pomoc publicznqoraz wskazania organu lub osoby uprawnionych do udzielania tych
ulg - podjqta przy 13 glosach za.



Uchwala Nr 3011XL12010 w sprawie wyra2enia zgody na nieodplatne nabycie na wlasnoÉÓ
Gminy Myslakowice nieruchomoéci stanowi4cej wlasnoSó Skarbu Paistwa - podjpta przy l3
glosach za.

Uchwala Nr 3021XL12010 w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych podjEta
przy 13 glosach za.

Uchwala N¡ 3031XL12010 w sprawie nieodplatnego nabycia nieruchomoSci do zasobów
Gminy Myslakowice - podjEta przy 13 glosach za.

Wójt Gminy przedstawil projekt uchwaly w/s przyst4pienia do opracowania ,,Planu
urz4dzeniowo-rolnego gminy Myslakowice".
ZastEpca Wójta p rzekazal, Ze plan w 800% sfinansowany zostanie z Terenowego Fulduszu
Ochrony Gruntów Rolnych, pozostale 20oA winna w swoim budZecie zabezpieczyÓ gmina-
Zapisy plan:u wz4dzeniowo-rolnego s4 m. in. podstaw4 do podejmowania przedsiEwzigó
zwiqzanych z realizacjEprojektów w ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich.
Radna Janina Radomska zap¡ala czy opracowanie planów jest obligatoryjne.
Odp. wójta - tak.

Uchwala Nr 3041XL12010 w sprawie przyst4pienia do opracowania ,,Planu urz4dzeniowo
rolnego gminy Myslakowice" - podjpta przy 13 giosach za.

Uchwala Nr 305lxLl20l0 w sprawie uchylenia uchwaiy Nr 241/)(XXII/09 Rady Gminy
Myslakowice z dnia 30.06.2009r. w sprawie zamiany dziatek - podjqtaprzy 1'3 glosach za.

Uchwala Nr 306lxLl20l0 w sprawie .vqrdzier2awt ania nieruchomoSci stanowi4cych wlasnoéó
Gminy Myslakowice na czas oznaczony powyZej 3 lat - podjqta przy 13 glosach za.

Uchwala Nr 3071XL12010 w sprawie zmian do uchwaly ni 2921XXXYIII109 z dnia
29.12.2009r. w sprawie wyraaenia zgody na sprzedaZ z bonifikat4 nieruchomoéci stanowi4cej
wlasnoéó Gminy Myslakowice poloZonej przy ul. Polnej w Myslakowicach w granicach
dzialki w 45911o pow. 0,0487 ha na rzecz t?ylkownika Spóldzielni Mieszkaniowej

,,Elektrim-Myslakowice" z siedzibq w Myslakowicach - podjEta przy I 3 glosach za.

Ska¡bnik Gminy poinformowala, ze dokonuje sig zmniejszenia wydatków na zadanie
inwestycyjne budowa cmentarza w Myslakowicach o kwotp 70.000 zl., Érodki przeznaczone
na nowe punkty oéwietleniowe pozosÍajqbez zmian.
Uchwala Nr 3081XL12010 w sprawie zmian w budZecie gminy - podjEtaprzy 1\ glosach za,
I glosie przeciwnym i I glosie wstrzymuj4cym siE.

Ad. 10.
Wójt Gminy udzielil odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych:
Odp. dla radnej Marii Szorkin
1/ Wójt przyjmuje wniosek o podanie do publicznej wiadomoSci sprawozdania w ójra z pracy
i informacji  o dzialaniach gminy.
2/ pracownik Urzgdu Gminy otrzyma dyspozycje aby informacje wieszane na tablicach
ogloszeú w gminie byiy równie2 wieszane na tablicy ogloszei na Czerwonym Dworku.
Odp. dla radnej Janiny Radomskiej - w najbli2szym czasie zostanie wydzielone stanowisko
pracy, które bgdzie skupialo sprary z zakresu ochrony érodowiska i ekologii.



A d .  1 l
Radny Roman K alisz przekazal,2e odénie2aj4cy drogE wyrwal studzienkE na ulicy
Karminowej 14 w Myslakowicach i prosil aby zwróció siq o naprawienie szkody.

Radna Helena Nawrot poruszyla sprawQ prac ziemnych prowadzonych przez Pana
Szydlowskiego na terenie przylegajqcym do cmentarza. Zostal zasypany strumyk i siatka.
Radna wnosi o ukaranie winnego.
Odp. Wójta - nie ma moZliwoéci ukarania z urzEdu, Pan Szydtrowski dostal nakaz
doprowadzenie terenu do stanu pierwotnego.

Wójt poinformowal, ze jest wykonany projekt regulacji rzeki Bóbr na dlugoéci 7 km. Od
Trzciúska poprzez Bobrów i Wojanów.

Radny Augustyn Wilczyúski zapyfal ía co zostanie ptzeznaczonakwota w wysokoSci
100.000 21. przyznana ptzez Wojewodg.
Odp. Wójta - w Gminie Mysiakowice powstai park kulturowy, érodki zostan4 pÍzezíaczone
na plan zagospodarowania przestrzennego dla parku.

Przewodnicz4ca RG poinformowala,2e Pan Leslaw Kowalczyk przekazal sprawozdanie
Prezesa KSWiK za okres od 1.09.2008 do 31.01.2010r. oraz podzigkowal za wspólpraca
i zyczliwoéó w trakcie pelnienia funkcji Prezesa KSWiK.

Ad. 12.

Wobec wyczerpania porzqdku obrad Przewodnicz4ca Rady Gminy zamknqla obrady
XL sesji.
Sesja trwala do godziny 18.00

Wykaz radnych nieobecnych na sesji:
Katarzyna Baeck-Kamiiska - usprawiedliwiona

Protokolowala
E. Nizwald
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